
  

Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K št. 3/21 
seje na daljavo Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 3. 3. 2021 s pričetkom ob 14.00 

  
  
Prisotni: B. Črnič, M. Gams, A. Jazbec, G. Kramberger, M. Koželj, J. Novak ,T. Martun, J. Pungerčar, M. 
Štraus in I. Zajc. 
  
Odsotnost sta opravičila: R. Bevc, A. Fekonja. 
  
Vabljen gost: R. Gruden. 
  
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda 
  
Pregledali in potrdili smo točke dnevnega reda. 
  
2.         Tekoče zadeve 

  
a)         J. Pungerčar je poročal, da se vodstvo SVIZ Slovenije želi sestati z novim sekretarjem na MIZŠ prof. 
dr. M. Slavincem. Predvsem nas zanima njegovo stališče do raziskovalnega zakona, katerega zadnja, 
medresorsko in tudi s sindikati dogovorjena verzija je že pred časom obtičala v koalicijskem usklajevanju. 
  
b)        Minister za javno upravo B. Koritnik bo v kratkem predstavil novi plačni sistem, nekaj malega pa je 
že znanega. Plačni sistem bi bil razdeljen na dve skupini. In sicer na del, ki se financira izključno z javnimi 
sredstvi, in del, ki pridobiva finančna sredstva tudi na trgu. Ukinili bi ocenjevanje posameznika, 
napredovanje bi se raztegnilo na celotno delovno dobo, spremembe bi bile pri nagrajevanju iz naslova 
delovne uspešnosti in še kaj. Iz enotnega plačnega sistema želijo že vrsto let izstopiti zdravniki, že sedaj 
pa vemo, da se bi s tem porušila razmerja med različnimi plačnimi skupinami. Vemo, da so posodobitve 
potrebne, vendar sindikati povečini menijo, da je ključno, da država zagotovi več finančnih sredstev vsaj 
za nagrajevanje. Prav tako večina sindikatov, vključno s Konfederacijo sindikatov javnega sektorja, prenovi 
v takšni obliki nasprotuje. Več bo predvidoma znanega v naslednjih tednih. 
  
c)         Poračun redne delovne uspešnosti za drugo polovico leta 2020 smo prejeli 26. februarja 2021, do 
seje IO pa še nismo prejeli poračuna nadomestila za prevoz na delo in poračuna nadomestila za uporabo 
lastnih sredstev za delo na domu v času epidemije. 

  
Sklep 1: Direktorja bomo pozvali, da nas vodstvo IJS bolj redno in podrobneje obvešča, kdaj in na kakšen 
način nameravajo izvesti posamezna dodatna izplačila in poračune. 
  
č)         Zdravnica nam je posredovala dva termina termin za cepljenje (10. in 31. marec 2021) proti 
klopnemu meningoencefalitisu in pnevmokoknim okužbam za vse, ki jih cepljenje zanima. Vsem 



zaposlenim na IJS smo poslali obvestilo, da nam svoj interes sporočijo do petka, 5. marca 2021. Cena enega 
odmerka cepiva proti klopnemu meningoencefalitisu je 35,00 EUR, cepljenje s cepivom PREVENAR proti 
pnevmokoknim okužbam pa znaša 64,00 EUR. Cena cepilne knjižice, v kolikor je posameznik nima, je 5,00 
EUR. Interes za cepljenje je velik, posameznik lahko s seboj pripelje svoje družinske člane ali partnerja, le-
ti bodo ravno tako deležni obravnave. Po poslanem obvestilu o nameri za cepljenje, ki smo ga poslali 
zaposlenim, smo s strani članov prejeli predlog, da del stroška cepljenj pokrije sindikat, saj v lanskem letu 
nismo potrošili vsega denarja za aktivnosti (izlet, piknik, obisk kulturnih prireditev. Po krajši razpravi so 
člani IO SVIZ/IJS sprejeli sklep: 
  
Sklep 2: Ker je termin za prijavo na cepljenje kratek, bomo prijave podaljšali do ponedeljka, 8. marca 2021, 
do 14. ure, da se bo več članov lahko odločilo za cepljenje in nam svojo namero sporočilo. Sindikat bo 
skupno za cepljenje svojim članom prispeval do največ 1.500,00 EUR , višina participacije na posameznega 
člana sindikata pa bo odvisna od števila prijavljenih članov, ki se bodo cepili, in bo znašala največ 35,00 
EUR. 
  
3)            Zaposlovanje in nepotizem na IJS 
  
O zaposlovanju več družinskih članov v enem odseku smo se pogovarjali že na predhodni seji in podprli 
etična načela zaposlovanja, tako da vsaj v posameznem odseku/centru vodje ne bi zaposlovali svojih ožjih 
družinskih članov. Menimo, da je to moralno sporno in etično vprašljivo, in precej nedopustno do ostalih 
zaposlenih na odseku/centru. Kljub temu pa priznavamo pravico direktorju IJS kot odgovorni osebi, da 
odloči drugače, saj so v znanosti lahko določeni razlogi tudi za takšna zaposlovanja. Po dodatnih razpravah 
smo sprejeli sklep, ki ga bomo posredovali direktorju: 
  
Sklep 3:                Mnenje sindikata je, da je tudi za nas moralno in etično vprašljivo, da se na odseku/centru 
zaposluje ožje člane ene družine in smo proti nepotizmu zaposlovanja na IJS. Vsekakor pa je sorodstvena 
razmerja obvezno potrebno javiti vodstvu, da bo s tem seznanjeno in bo lahko po potrebi sprejelo ustrezne 
ukrepe. 
  
4)            Priprave na skupščino SVIZ/IJS 2021 
                
R. Gruden je poročala, da je 26. februarja 2021, tj. v zakonskem roku, posredovala na AJPES finančno 
poslovanje SVIZ/IJS lanskega leta. Tako kot vsako leto doslej smo tudi v lanskem letu poslovali pozitivno. 
Kljub temu, da smo v lanskem letu načrtovali višjo porabo sredstev od predvidenih prihodkov (del z leti 
akumuliranih sredstev smo želeli preliti v višjo sindikalno participacijo nekaterih aktivnosti našim članom), 
nam zaradi epidemije koronavirusne bolezni v Sloveniji to ni uspelo. 
  
Nekaj poudarkov iz poročanja o lanski porabi sredstev: 
  

-          Načrtovane prihodke od članarin smo presegli za 1.277,82 EUR. 
-          V lanskem letu nismo porabili vseh sredstev za solidarnostno pomoč. 
-          Sredstva, ki so bila namenjena pikniku, so ostala v celoti neporabljena. 
-          Zaradi več kot polovico leta zaprtih gledališč smo sredstva za kulturo izrabili komaj v višini ene 

petine (običajno imamo največ obiskov gledališč v spomladanskem in jesensko/zimskem času). 
-          Sredstva, ki so bila namenjena izletom, so prav tako ostala v celoti neporabljena. 
-          Na postavki zdravstvenih pregledov smo sredstva nekoliko presegli, ker smo v novembru 2020 

del denarja dodatno namenili članom za participacijo cepljenja proti gripi. 
-          Na postavki Vodnega mesta smo sredstva porabili polovično. 



Ker je Atlantis v mesecu marcu zaprl vrata, jih odprl konec junija 2020 in nato ponovno zaprl v 
sredini oktobra 2020 (skladno z navodili NIJZ). Dela sredstev za participacijo kart tako nismo 
porabili, saj smo imeli le en razpis za karte. Neizkoriščene vstopnice, ki so jih člani kupili v mesecu 
decembru 2019 in ponovno konec februarja 2020, je organizacija »Vodno mesto Atlantis« v 
mesecu septembru 2020 podaljšala za čas zaprtja vodnega mesta, to je najmanj do 18. junija 2021. 
Predvidevamo, da bodo vse vstopnice ponovno podaljšali za čas zaprtja športnega objekta. 
V mesecu juniju sta se nam iztekli prenosni letni karti za bazene. Ker sta bili ti dve karti podaljšani 
do sredine meseca oktobra 2020, smo šele v sredini meseca oktobra (teden dni pred ponovnim 
zaprtjem bazenov) nabavili dve novi vstopnici, za kateri ponovno predvidevamo, da bosta 
podaljšani za čas zaprtja bazenov in jih bo zaradi tega potrebno naročiti šele v letu 2022. 

-          Sredstva za počitniške kapacitete nismo porabili v celoti (zaradi epidemije). 
-          Porabili smo sredstva na postavki poslovanje sindikata. 
-          Nekaj sredstev je ostalo neporabljenih na postavki smučarskih kart. V mesecu novembru, ko smo 

razpisali interes za nakup posameznih smučarskih kart, zainteresirani niso vedeli, kako bo s 
smučanjem v sezoni 2020/2021, zato se je za nakup kart odločilo manj oseb kot običajno. 
Veljavnost smučarske karte je sicer dve leti. 

-          V celoti smo porabili sredstva za nakup šolskih knjig. 
  

Glede na epidemične razmere v Sloveniji smo članom v letu 2020 skušali nuditi kar je bilo največ mogoče. 
Poslovali smo pozitivno, neporabljena sredstva se bodo prenesla v rezervni sklad za naslednja obdobja. 
  
Na seji smo tudi predvideli plan porabe sredstev (PLAN A) za letošnje leto. 

  
Za lažje razumevanje prilagamo tabelo plana porabe in dejanske porabe ter na seji planirana sredstva 
porabe (PLAN A) za letošnje leto, ki bo obravnavana na skupščini sindikata 25. marca 2021. 
  

SVIZ IJS PLAN ZNESEK RAZLIKA PLAN A 

  LETO 2020 LETO 2020   2021 

IZKAZ USPEHA 2020         

          

PRIHODKI OD ČLANARIN 20.800,00 22.077,82 1.277,82 22.000,00 

          

SKLAD SOLID. POMOČI 3.000,00 -2.200,00 800,00 3.600,00 
SINDIKALNI PIKNIK, 
REPREZENTANCA 1.600,00 -83,72 1.516,28 1.500,00 

VSTOPNICE 2.500,00 -501,18 1.998,82 2.500,00 

IZLET 3.500,00 257,00 3.257,00 3.500,00 

PREGLEDI 800,00 -1.103,00 -303,00 2.500,00 

ATLANTIS 4.000,00 -1.757,50 2.242,50 2.000,00 

IJS POČ. KAPACITETE 2.500,00 -2.330,09 169,91 5.000,00 

POSLOVANJE SIND. 1.200,00 -1.226,33 -26,33 1.200,00 

KRVAVEC 1.200,00 -837,00 363,00 1.200,00 



KNJIGE 6.000,00 -5.995,30 4,70 7.000,00 

NERAZPOREJENA SREDSTVA       1.000,00       

  27.300,00                15.777,12 10.522,88 30.000,00 

  
 

 
  
5)            Razno 
  
a)            M. Gams je povedal, da v državnem svetu sprejemajo Predlog zakona o spremembi Zakona o 
starševskem varstvu in družinskih prejemkih (ZSDP-1E) in še vrsto drugih zakonov, ki se tičejo nas 
državljanov, žal pa smo imeli premalo časa za več pojasnil. Zato smo se dogovorili, da bomo o teh temah 
pogovorili na prihodnjih sejah IO. 
  
b)           Glede na dejstvo, da je vlada z zakonom (ZIPRS2122) omejila zaposlovanje tudi v javnih 
visokošolskih in raziskovalnih do konca letošnjega in naslednjega leta, so na ta problem že opozorili v 
KOsRIS-u, SVIZ pa je poslal protestno pismo na MIZŠ proti takim enostranskim odločitvam vlade. O 
problemu bomo zagotovo še govorili, v kolikor ga ne bodo odpravili. 
  
c)            T. Martun je povedala, da so jo opozorili, v kolikor bomo imeli letni pavšal prikolic na morju, je 
potrebno s pripravami pričeti čim prej, saj so nekateri objekti potrebni pravočasnega popravila. V skupino 
za boljšo izrabo letnih prikolic smo določili T. Martun, I. Zajca, J. Novak in M. Štraus P. 
  
Sklep 4: Če je le možno, naj omenjena delovna skupina pridobi vse potrebne podatke v zvezi z inštitutskimi 
prikolicami že do letne skupščine SVIZ/IJS in organizira sestanek z osebami, ki so zadolžene za uporabo 
prikolic na IJS. Potrebno bo pregledati stroške, plačila koriščenja in navodila o uporabi prikolic. 
  
  
  
  
  
  
Seja je bila končana ob 16.10. 
  
Sejo je vodil:      Boštjan Črnič                                                                     Zapisnik pripravila:          M. Štraus P. 
                                                                                                                              Zapisnik pregledal:          J. 
Pungerčar       
  
  
  
Ljubljana, 22. 3. 2021 
  
Poslano:               - članom IO SVIZ/IJS, 
                                - članom NO SVIZ/IJS, 
                                - vodstvu IJS. 
 


